

No. 8279. Multilateral

CONVENTION (No. 122) CONCERNING EMPLOYMENT POLICY. GENEVA, 9 JULY 1964 [*United Nations, Treaty Series, vol. 569, I-8279.*]

RATIFICATION

Switzerland

Registration of instrument with the Director-General of the International Labour Office: 11 February 2013

Date of effect: 11 February 2014

Registration with the Secretariat of the United Nations: International Labour Organisation, 2 August 2013

RATIFICATION

Viet Nam

Registration of instrument with the Director-General of the International Labour Office: 11 June 2012

Date of effect: 11 June 2013

Registration with the Secretariat of the United Nations: International Labour Organisation, 2 August 2013

N° 8279. Multilatéral

CONVENTION (No 122) CONCERNANT LA POLITIQUE DE L'EMPLOI. GENÈVE, 9 JUILLET 1964 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 569, I-8279.*]

RATIFICATION

Suisse

Enregistrement de l'instrument auprès du Directeur général du Bureau international du Travail : 11 février 2013

Date de prise d'effet : 11 février 2014

Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : Organisation internationale du Travail, 2 août 2013

RATIFICATION

Viet Nam

Enregistrement de l'instrument auprès du Directeur général du Bureau international du Travail : 11 juin 2012

Date de prise d'effet : 11 juin 2013

Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : Organisation internationale du Travail, 2 août 2013